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Skolebestyrelsesmøde   

Tirsdag d. 13. August kl. 19.00 – 21.00 

 

Fraværende: 
  

Deltagere: Thomas, Steffen, Mette, Lotte, 
Line, Susanne, Aske, Jakob, Signe, Henrik, 
Bibi og Anette 

Referat: AO 

Dagsorden 

Pkt. 1 
kl.19.00 

Godkendelse af aftenens dagsorden  
Godkendt 

Pkt. 2 
kl.19.05 

Kort præsentation af Bibi Holm samt medlemmer præsenterer 
sig. 
 

Pkt. 3 
kl.19.15 

Konstituering af bestyrelsen 
 

- Intro til bestyrelsesarbejdet v/ tidligere medlemmer, AO, BH 
- Valg af formand og næst formand 

Hvad har bestyrelsen været optaget af i det forgangne år: 
Udvidelse 
Høringssvar samt forberedelse til dialogmøder 
Mobilpolitik 
Varierede møder, hvor der er plads til at se på tingene i det store perspektiv og 
i den mere nære del. 
 
Dagsordner udarbejdes af skoleleder og formanden. Alle medlemmer kan byde 
ind med punkter til kommende møder.  
 
Bestyrelsesmøder har startet med meddelelser fra medarbejdere og skoleleder. 
 
Ny formand: Aske 
Næstformand: Mette  
Suppleant: Signe 
 
Der drøftes deling af opgaver mellem bestyrelsesmedlemmer.  

Pkt. 4 
kl.19.45 

Mødekalender 
 
Der laves en plan med datoer på mandage i ulige uger.  
Der stiles efter at starte møderne kl. 18. 
Bibi og Aske laver den endelig plan med datoer og sender den til bestyrelsen.  
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Pkt. 5 
kl.20.05 

Ansættelsesudvalg 
 
Hvem ønsker at sidde med til ansættelse af ny skoleleder? 
 
Udvælgelse af kandidater d. 19.8 kl. 15 
1. samtale er d. 22.8 kl. 12-18, alle bestyrelsesmedlemmer kan deltage – man 
vælger selv. 
2. samtale d. 27.8 kl. 12-20, formanden deltager 
 
Følgende deltager i ansættelsesudvalget: Thomas, Aske. Susanne og Lotte 
 
Thomas, Susanne og Lotte deltager i udvælgelse. 
Aske kan være med i udvælgelsesmøde fra kl. 17.  
Thomas kan ikke deltage kl. 17, men kl. 15. 

Pkt. 6 
kl.20.25 

Hvordan er vi kommet i gang med skoleåret? 
- Klasserne  

Fornemmelsen er, at eleverne er glade og er mødt friske ind til 
skolestart. 
En god start for de nye 0. klasser. 
Flagallé er en god måde at starte sin skolegang på. 
 

- SFO 
Langt større fokus på overgangen mellem klub og SFO med info i 
skoleåret, hvor eleverne går i 3. klasse. Information mangler fra 
Dybkærskolen.  
Flere elever har ikke følt sig velkomne i klubben.  
Bibi giver det videre til Dybkærskolen.  
Medlemmer som har perspektiver på overgangen til Klub skal sende 
disse til Thomas. Mette og Thomas kommer med et udkast, og det tages 
med på næste bestyrelsesmøde.  
SFO’en er kommet godt i gang. Der har været meget arbejde omkring 
flytning og at komme på plads i den nye organisering af SFO-tilbud.  
 

- Medarbejderne 
For lærerne har det været en god start, ugen inden eleverne startede. 
Der har været nødt til at ændre alle skemaer efter skolestart, det har 
alle taget meget flot.  
De ældre elever er rigtig gode til at tage imod de nye 0. klasseelever.  
 

- Forældre 
Rigtig god start, trætte børn i 0. klasse. 
 
 

Pkt. 7 
kl.20.50 

Evt.  
Drøftelse af skolefællesskab med Dybkærskole og Grauballe Skole. Bestyrelsen 
vil gerne støtte op om, at bestyrelserne mødes en gang pr. år. Relevante emner 
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til fællesmøder kan være: klub og forældreråd – hvordan arbejder 
forældrerødderne. 
 
Punkter til næste møde: 
Samarbejde med de omkringliggende skoler – Grauballe og Dybkær.  
Skriv omkring klub. 
Trivselsmålinger gennemgås.  
Værdigrundlag  
 
Orientering om nyt tag. Det er blevet forsinket, da det er mere omfattende end 
først antaget.  
 
Opbakning til fællessamlinger. Skal det drøftes på bestyrelsesmøder? 
 
Årshjul for klasserne er i Meebook. Skolens årshjul kunne med fordel være på 
hjemmesiden.  
 

Pkt. 8 
kl.20.55 

Godkendelse af referat 
Referatet er godkendt. 

 
Næste møde 


